

EUGENE NOWLAN GORDIE LAVOIE

Sunny Corner Enterprises

Quality, service and hard work. This is the mantra of Miramichi's Sunny Corner Enterprises. Since 1965, the company has been applying this philosophy in the manufacturing of specialized custom metal products for heavy industry in both traditional and emerging sectors. The results include: the realization of an impeccable reputation; the employment of 250 plus people in communities across the Maritimes; annual sales nearing \$50 million; and a growing client base in New Brunswick, Europe and Asia. With customers counting on Sunny Corner's expertise and flawless work, Vice President Eugene Nowlan and Sales Vice-President/General Manager Gordie Lavoie and the rest of the team at Sunny Corner are melding themselves as one of New Brunswick's key businesses, one welding spark at a time.

Qualité, service et travail acharné. Voilà le mantra de la société Sunny Corner Enterprises de Miramichi. Depuis 1965, la société a appliqué cette philosophie dans la fabrication de produits personnalisés spécialisés en métal pour l'industrie lourde dans les secteurs traditionnels et en émergence. Parmi les résultats, on retrouve : l'obtention d'une réputation impeccable, l'emploi de plus de 250 personnes dans diverses localités des Maritimes, des ventes annuelles approchant les 50 millions de dollars et une base de clients sans cesse croissante au Nouveau-Brunswick, en Europe et en Asie. Avec une clientèle confiante de l'expertise et du travail impeccable de Sunny Corner, Eugene Nowlan, vice-président, et Gordie Lavoie, vice-président des ventes et directeur général, ainsi que tous les autres membres de l'équipe font de Sunny Corner une des entreprises clés du Nouveau-Brunswick, une étincelle de soudure à la fois.

THE ART
of
SUCCESS

L'ART
du
SUCCÈS



Atlantic Canada
Opportunities
Agency

Agence de
promotion économique
du Canada atlantique

Canada